
 
 

Skolebestyrelsesmøde i Kirkeby 

9.5.2023 kl. 18.30-20.30 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Forplejning: X Oliver     

       

Til stede: X Martin X Brynjar - Elev, Marie  

 X Signe X Michael  x Elev, Matilde  

 X Peter X René   

 X Jesper C X Oliver   

 - Kristian X Vibeke   

 - Christian     

 X Louise     

 - Lisbeth     

       

Referent:  René     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af SKB 17.4.23, Diverse artikler vedr. skærmtid (se Louises besked 
på Aula), Kommunens oplæg ift. meddelelsesbøger 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat, 1 
min 

Godkendt 

  

2. Godkendelse af dagsorden, 
1 min 

Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand, 3 min Martin har deltaget i dialogmøde for et par uger siden. Her var 
der fokus på fritidstilbud. Martin påpegede, at der er for få 
fritidsmuligheder for de unge. Det resulterer i uhensigtsmæssig 
adfærd i fritiden. Det samme gør sig gældende i andre mindre 
bysamfund i kommunen.  
Der blev også drøftet mangfoldige læringsmiljøer 

              b)   Nyt fra elevråd, 3 min OS giver tilbagemelding på elevrådets forslag fra sidste gang. 
Elevrådets ønskeliste fra sidste bestyrelsesmøde 
 
-Stenstruphallen i frikvarterer: Vi undersøger muligheden for at 
inddrage hallerne i pauserne i vinterhalvåret, når vi laver 
tilsynsplan i juni 
 
-Renere toiletter i udskolingen: Der bliver gjort rent på alle 
toiletter, men der er særligt på drengetoilettet i underverdenen 
tendens til, at nogle elever sviner intentionelt. Mit forslag er, at 



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
der internt laves aftaler/regler for brug af fælles arealer. 
Herunder at lærerne sørger for, at der aldrig er mere end en elev 
på toilet ad gangen i undervisningstiden. Fælles dukseordning for 
de fælles arealer i underverdenen – herunder også toiletterne. 
Sidste mulighed er at tage yderste dør af i en periode, så det ikke 
er muligt at svine i ly. Dette er dog ikke ønskværdigt, af hensyn til 
hygieje… 
 
-Små udendørs trampoliner: Vi må se, hvad Kompan melder 
tilbage og om skolen har råd 
 
-Legeredskaber til store skolegård: Vi må se, hvad Kompan 
melder tilbage og om skolen har råd 
 
-Håndboldmål i lille gym.sal: Det er blevet foreslået at påmale et 
mål på endevæggen. Dette bliver dog ikke sat i gang, før det er 
besluttet om gymnastiksalen bliver tilgængelig i pauserne i det 
kommende skoleår. Det ved vi, når der er lavet tilsynsplan. 
 
-Beachvolleybane vedr. jun.klubben: OS har skrevet til SIF. De 
tager det op med deres bestyrelse 
 
-Nye gardiner i 7.y: Dorthe har indhentet tilbud. Koster 12.500 kr. 
hos Gardinmontøren. Vi vil nu se, hvad der kan repareres og hvad 
der i sidste ende skal købes fra ny. 
 
-Pauselokale uden larm: Når der er en endelig lokaleplan kan det 
afgøres, om sådan et lokale vil være til rådighed. Alternativt skal 
der laves mere klare regler for brug af PLC i pauser. 
 
-Mikrobølgeovn i underverden: Brandteknisk er der ingen 
hindring for at mikrobølgeovne kan benyttes i klasserne, men 
ledelsen på skolen anbefaler, at der ikke kommer 
mikrobølgeovne. Klasserne er til undervisning. 
 
  

              c)   Nyt fra forældre, 3 min Ingen bemærkninger 

              d)   Nyt fra medarbejdere, 3 
min 

Der er fokus på afgangsprøver og sidste skoledag. Der er lagt et 
stramt program for 9. klasses sidste skoledag, så dagen kan blive 
en god dag for alle.  

              e)   Nyt fra ledelsen, 3 min Direktionen har indstillet et forslag til fremadrettede besparelser. 
Hermed også et sparekatalog. Skolen er blevet bedt om at lave et 
høringssvar herpå.  
Fagfordelingen for kommende skoleår er på plads og det meldes 
ud til forældrene i uge 20, hvem der skal undervise på de enkelte 
årgange i det kommende skoleår. Skemaerne kommer 
forventeligt ud til eleverne kort før sommerferien. Der arbejdes 
på trivsel for 0. årgang.  

  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
4. Fra elevplan til 

meddelelsesbog, 10 min 
Ledelsen præsenterer en model – se vedlagte bilag. 
Det bemærkes desuden, at skolen i forbindelse med LEAPS-
omstillingen kommer til at arbejde med feedback og elevstyrede 
skole-hjem-samtaler. 
Bestyrelsen er enig i at den præsenterede model skal danne 
grundlag for skolens videre arbejde med meddelelsesbogen.  

  

  

5. Udeskole – transport, 10 
min 

Hvordan kan vi fastholde udeskole når vi har så få midler $$? 
Byskolerne har central beliggenhed og dermed kort vej til mange 
muligheder. De øvrige landsbyskoler i kommunen har busruter, 
der går gennem byen. Dermed har de mulighed for at køre gratis 
med Fynbus. Issø-skolen har ikke gratis transportmulighed. 
Desuden kan der ikke køre mange elever ad gangen med 
regionaltoget/Arriva. 
Skolen har behov for en løsning, der kan give klasserne mulighed 
for at lave ture ud af huset. Ellers kan konsekvensen blive, at det 
ikke er muligt for skolen at deltage i arrangementer ud af huset.  
Oliver kontakter Fynbus for at spørge om der vil være mulighed 
for at arrangere sær-kørsel for Issø-skolen. Han kontakter 
yderlige Ø-bakkernes børnehuse for at spørge ind til de busser de 
efter sigende har til rådighed.  
Der er besluttet, at skolen fremover godt kan benytte sig af 
forældrekørsel i et rimeligt omfang. Men det skal foregå på klare 
vilkår. Det skal meldes ud i god tid. Klasselærer og forældreråd 
samarbejder om organiseringen af kørslen. Det skal være 
tydeligt, at det er klassens lærere og pædagoger, der fordeler 
børnene i bilerne. 
Klasselærer og forældreråd mødes i skoleårets begyndelse og 
aftaler de nærmere vilkår for forældrekørsel i skoleåret.  

  

6. Mangfoldige læringsmiljøer, 
10 min 

Ledelsen præsenterer planer for 23-24 
Se vedlagte bilag 

  

7. Skærmtid, ca. 30 min Louise fremlægger 1) data og 2) kommer med forslag til fortsat 
arbejde 
Der er stemning for, at skolen lægger information og 
anbefalinger frem for forældrene om børn og unges brug af 
skærme og sociale medier. Herunder også en opmærksomhed på 
skolen vedrørende vægtningen mellem digitale og analoge 
løsninger i læringssituationer i skolen. Vi skal overveje skolens 
opgave i at facilitere samtaler og aftaler mellem forældrene.  

  

8. Eventuelt, 5 min Sammen om skolen. Det anbefales bestyrelsens medlemmer at 
tilmelde sig til arrangementet via linket i den invitation Oliver har 
sendt ud.  

  

9. Punkter til næste møde, 5 
min 

Skærmtid 
Mikrobølgeovne.  

 



 
 
 

 

 


